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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till miljö- och klimatminister Isabella Lövin (MP)

2020/21:157 Torvbrytning på dikade torvmarker

Ofullständigt dikade torvmarker är ett stort problem ur klimatsynpunkt, då de 
ofta läcker stora mängder växthusgaser. En av de frågor som Centerpartiet 
tillsammans med regeringen avsatt pengar till i budgeten är återvätning. 

I delar av landet pågår torvbrytning på delar av denna dikade torvmark. Torven 
är ett bränsle med mellanlång omsättningstid och ett bränsle som har intressanta 
egenskaper vid samförbränning i kraftvärmen. Exempelvis behöver inte svavel 
tillsättas, vilket ofta kommer från gruvbrytning i Polen.

Här finns en balans mellan att låta pågående projekt få avslutas och att avbryta 
dessa omedelbart. Det är alltså inte tal om nya torvtäkter utan en fråga om att 
avsluta pågående torvtäkter på ett kontrollerat och ordnat sätt, vilket också 
skapar förutsägbarhet för branschen. 

Med anledning av resonemangen ovan vill jag fråga miljö- och klimatminister 
Isabella Lövin: 

 

Hur kommer ministern och regeringen att agera kring pågående torvbrytning på 
dikade torvmarker? 

………………………………………

Rickard Nordin (C)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-10-05
Besvaras senast
2020-10-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


